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59 jaar 

Wat is je ervaring met de 

accountantsopleiding? 

“Op mijn 17e jaar heb ik de keuze voor 

de accountancy gemaakt en dat is een 

uitstekend besluit geweest: ik heb de 

accountantsopleiding met veel plezier 

doorlopen. Ik ben in 1982 begonnen 

met de NIVRA-opleiding tot 

registeraccountant. De integratie van 

theorie en praktijk en de aandacht voor 

persoonlijke ontwikkeling was toen ik 

de opleiding deed echter nog 

onderbelicht. Er was nog geen 

praktijkopleiding. De afgelopen jaren 

was ik lid van de Raad voor de 

Praktijkopleiding. Ik heb van dichtbij 

gezien wat de positieve onderdelen zijn 

van de opleiding, maar ook waar de 

trainees tegenaan lopen.” 

Waarom vind je vernieuwing en 

herziening van de eindtermen nodig? 

 

“Ik wil graag een goede bijdrage leveren 

aan een aantrekkelijke, studeerbare en 

toekomstbestendige opleiding en naar mijn 

mening is de herziening van de eindtermen 

hier een belangrijk onderdeel van. Omdat er 

steeds hogere eisen worden gesteld aan 

beroepshouding en professionele 

oordeelsvorming binnen de sector, is 

blijvend leren naar mijn mening essentieel. 

Wanneer de herziening voor mij geslaagd is? 

Als de brede groep (toekomstige) 

accountants tevreden is over de nieuwe 

kwalificaties en als de eindtermen ook voor 

de maatschappij duidelijk maken wat men 

van een accountant kan verwachten.” 

Over Connie 

“Ik hoop in ons kernteam een bijdrage 

te leveren vanuit het perspectief van 

overheids- en interne accountants en 

ik zet me dus graag in voor herziening 

van de eindtermen. Van huis uit heb ik 

meegekregen dat als je iets wilt, je 

ervoor moet gaan. Maar ook dat je er 

hard voor moet werken!” 


